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BR.0052-13-2/11  
 
 

Protokół Nr XIII/2011 
sesji Rady Gminy Czerwonak, 

która odbyła się w dniu 21 października 2011 r. 
 

 
 
 
   Sesję rozpoczęto o godzinie 9.00, a zakończono o godzinie 15.15. Z ustawowego składu 
Rady Gminy Czerwonak liczącego 21 radnych w obradach wzięło udział 21 radnych (lista 
obecności stanowi załącznik nr 1) oraz Zastępcy Wójta, Sekretarz, Radca Prawny, Skarbnik, 
Sołtysi, Przewodniczący Zarządów Osiedli i przedstawiciele prasy lokalnej. 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XII sesji.  
4. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy. 
5. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących w roku 2012 i zwolnień w tym podatku. 
6. Uchwała w sprawie opłat od posiadania psów na 2012 rok. 
7. Uchwała w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 
8. Uchwała zmieniająca uchwałę nr 14/III/2010 Rady Gminy Czerwonak z dnia 16 grudnia 

2010 r. w sprawie budŜetu Gminy Czerwonak na 2011 rok. 
9. Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr 13/III/2010 Rady Gminy Czerwonak z dnia  16 

grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Czerwonak. 

10. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budŜetowej. 

11. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości zabudowanej połoŜonej 
w Koziegłowach. 

12. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaŜy napojów 
zawierających powyŜej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spoŜycia 
poza miejscem sprzedaŜy jak i w miejscu sprzedaŜy oraz określenie zasad usytuowania na 
terenie Gminy Czerwonak miejsc sprzedaŜy i podawania napojów alkoholowych. 

13. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy 
Gminą Murowana Goślina a Gminą Czerwonak w zakresie lokalnego transportu 
zbiorowego. 

14. Informacja Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego i 
Sądu Okręgowego w Poznaniu o zgłoszonych kandydatach na ławników. 

15. Uchwała w sprawie stwierdzenia pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez 
dalszego biegu. 

16. Uchwała w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego i Okręgowego w Poznaniu. 
17. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Czerwonak w roku szkolnym 

2010-2011.  
18. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy  

między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 
19. Wolne głosy i wnioski. 
20.  Zamknięcie sesji. 
 
 
Ad.1. Otwarcie sesji. 
 Otwarcia obrad, powitania zgromadzonych i stwierdzenia prawomocności obrad 
dokonał Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak.  
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 Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak poinformował, Ŝe aspirant Michał Sieńkowski 
z Komisariatu Policji w Czerwonaku zajął II miejsce w konkursie „Dzielnicowy Roku Powiatu 
Poznańskiego”. Gratulacje złoŜyli Przewodniczący Rady oraz Zastępca Wójta Eugeniusz 
Chałupniczak. 
 
Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Maciejewski zgłosił wniosek o 
wprowadzenie do porządku obrad pkt: Stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Czerwonak 
w sprawie skargi złoŜonej przez Pana Piotra Gadomskiego. 
 Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie stanowiska w pkt 18 przed 
Informacją o działalności Wójta. Następnie poddał pod głosowanie porządek obrad z  
zaproponowaną zmianą. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. 
Porządek obrad został przyjęty 20 głosami przy 1 przeciw.  
 
Porządek obrad po zmianach: 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XII sesji.  
4. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy. 
5. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  
     obowiązujących w roku 2012 i zwolnień w tym podatku. 
6. Uchwała w sprawie opłat od posiadania psów na 2012 rok. 
7. Uchwała w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 
8. Uchwała zmieniająca uchwałę nr 14/III/2010 Rady Gminy Czerwonak z dnia 16 grudnia 
    2010 r. w sprawie budŜetu Gminy Czerwonak na 2011 rok. 
9. Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr 13/III/2010 Rady Gminy Czerwonak z dnia  16  
    grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czerwonak. 
10.Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budŜetowej. 
11. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości zabudowanej połoŜonej  
    w Koziegłowach. 
12. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaŜy napojów  
     zawierających powyŜej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spoŜycia   
     poza miejscem sprzedaŜy jak i w miejscu sprzedaŜy oraz określenie zasad usytuowania na 
     terenie Gminy Czerwonak miejsc sprzedaŜy i podawania napojów alkoholowych. 
13. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy  
      Gminą Murowana Goślina a Gminą Czerwonak w zakresie lokalnego transportu    
      zbiorowego. 
14. Informacja Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego i   
      Sądu Okręgowego w Poznaniu o zgłoszonych kandydatach na ławników. 
15. Uchwała w sprawie stwierdzenia pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez  
      dalszego biegu. 
16. Uchwała w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego i Okręgowego w Poznaniu. 
17.Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Czerwonak w roku szkolnym 2010- 
      2011. 
18. Stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Czerwonak w sprawie skargi złoŜonej przez   
      Pana Piotra Gadomskiego 
19. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy   
      między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 
20. Wolne głosy i wnioski. 
21. Zamknięcie sesji. 
 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu XII sesji.  
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak wyjaśnił, Ŝe protokoły z posiedzeń Rady 
Gminy będą krótkie, gdyŜ jest moŜliwość publikowania nagrań dźwiękowych w Biuletynie 
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Informacji Publicznej.  Rada Gminy przyjęła protokół XII sesji 19 głosami przy 2 wstrzymujących 
się. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. 
Ad.4. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy. 
 Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia Renata Walerych 
poinformowała, Ŝe komisja przygotowała debatę i zaprosiła do dyskusji komendantów słuŜb 
mundurowych działających na terenie gminy oraz przedstawiciela Wydziału Ruchu 
Drogowego Komendy Miejskiej Policji w Poznaniu. 
 W dyskusji głos zabrali: 
- Komendant Komisariatu Policji w Czerwonaku Dariusz Wawrzyniak, który stwierdził, Ŝe Gmina 
Czerwonak nie jest oazą bezpieczeństwa na co wskazują statystyki. 
- Komendant StraŜy Gminnej w Czerwonaku Piotr Jakubczak wyjaśnił czym zajmuje się StraŜ 
Gminna, powiedział o współpracy z Policją oraz  podał skład osobowy StraŜy, 
- Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak  poinformował, Ŝe Wójt Gminy podpisał 
porozumienie z Komendantem Wojewódzkiej Policji w Poznaniu o współpracy pomiędzy 
StraŜą Gminną a Komisariatem Policji. Stwierdził, Ŝe w ramach porozumienia naleŜy 
udoskonalić formę współpracy ( wspólne patrole). Zwrócił uwagę na moŜliwości techniczne, 
które pozwolą na zorganizowanie w następnych latach monitorowanie przestrzeni publicznej, 
- Kierownik Wydziału Bezpieczeństwa Publicznego i Zarządzania Kryzysowego Leszek 
Kwiatkowski wyjaśnił, Ŝe wydział działa na podstawie ustaw i rozporządzeń na rzecz poprawy 
bezpieczeństwa, 
- Przedstawiciel Wydziału Ruchu Drogowego Komendy Miejskiej Policji w Poznaniu nadkom. 
Łukasz Chilomer przedstawił stan bezpieczeństwa w zakresie ruchu drogowego na terenie 
Gminy Czerwonak, 
- Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk zwrócił uwagę na rajdy quadami na terenie gminy, 
zapytał o fotoradar, o monitoring w szkołach – na ile poprawiło się bezpieczeństwo w 
szkołach po wprowadzeniu monitoringu, o zapewnienie wody w Kicinie w okresie 
wakacyjnym. Odpowiedzi udzielili: nadkom. Łukasz Chilomer, Zastępca Wójta Eugeniusz 
Chałupniczak, Pan Leszek Kwiatkowski oraz Komendant StraŜy Gminnej Piotr Jakubczak, 
- radny Jacek Sommerfeld złoŜył wniosek do budŜetu na przyszły rok na zakup fotoradaru, do 
wniosku odniósł się Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak, 
- radny, sołtys wsi Promnice Andrzej Moczulski zwrócił uwagę, Ŝe wszyscy mieszkańcy, a w 
szczególności radni są odpowiedzialni za bezpieczeństwo. Poinformował o duŜym natęŜeniu 
ruchu na drodze powiatowej z Poznania przez Biedrusko i Promnice  w piątki i niedziele w 
godzinach popołudniowych, 
- radny Marek Pietrzyński wyraził swój niedosyt co do formy przedstawienia tematu, brakuje 
podstaw do głębszej analizy tematu, 
- Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak wyjaśnił, Ŝe zostały przedstawione precyzyjne 
informacje, 
- radna Maria Libera zwróciła uwagę, Ŝe punkt powinien brzmieć informacja i dyskusja, 
- Radna Daniela Jankowska-Bachor mówiła, Ŝe wszyscy powinniśmy być straŜnikami porządku 
oraz o tym jak waŜny jest sprawny monitoring.  
- Wiceprzewodnicząca Rady, Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Polityki Społecznej i 
Zdrowia Renata Walerych zapytała, czy istnieje  moŜliwość zwiększenia patroli na bocznych 
drogach, 
- Przedstawiciel Wydziału Ruchu Drogowego Komendy Miejskiej Policji w Poznaniu nadkom. 
Łukasz Chilomer odpowiedział, Ŝe mieszkańcy danego terenu powinni zgłaszać problem, 
wówczas policja będzie interweniować, 
- Mieszkaniec Pan Remigiusz Gulczyński powiedział o zagroŜonym bezpieczeństwie na ulicy 
Szkolnej w Czerwonaku, o skrzyŜowaniu ul.Szkolnej i Gdyńskiej, 
- Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak odpowiedział, Ŝe jest  planowana modernizacja ul. 
Szkolnej. 
  Podsumowując dyskusję Wiceprzewodnicząca Rady, Przewodnicząca Komisji 
Bezpieczeństwa, Polityki Społecznej i Zdrowia Renata Walerych wyjaśniła, Ŝe dyskusja była 
punktem wyjścia do dalszych działań, prosiła o kierowanie wniosków i sugestii do Komisji  
Bezpieczeństwa, Polityki Społecznej i Zdrowia. 
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Ad.5.Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  
obowiązujących w roku 2012 i zwolnień w tym podatku.     

Skarbnik Radosława Wiśniewska dokonała uzasadnienia uchwały. 
Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Finansów Maria Libera powiedziała, Ŝe komisja 

pozytywnie zaopiniowała zaproponowane w uchwale stawki podatku od nieruchomości.  
  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Promocji i Usług Przemysław 
Maćkowiak wyjaśnił, Ŝe komisja nie wypracowała jednolitego stanowiska. 
  Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa Tadeusz Sikoń zgłosił wniosek 
komisji o pozostawienie wszystkich stawek podatku od  nieruchomości na poziomie inflacji tzn. 
4,2 %. 
  Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk w imieniu Klubu Radnych Platformy 
Obywatelskiej RP poparł wniosek Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 
  W dyskusji udział wzięli: radny Leszek Lesiczka, sołtys wsi Kicin Helena Stachowiak, 
Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk, Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak. 
  Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony 
przez Komisję Ochrony Środowiska i Rolnictwa. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 
obecnych na sali. Wniosek został przyjęty 13 głosami przy 6 przeciw i 1 wstrzymującym się.        

Następnie Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt 
w/w uchwały z wprowadzoną zmianą. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 
obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 15 głosami przy 3 przeciw i 2 wstrzymujących się i 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 
Ad.6. Uchwała w sprawie opłat od posiadania psów na 2012 rok. 
  Skarbnik Radosława Wiśniewska dokonała uzasadnienia uchwały. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Finansów Maria Libera powiedziała, Ŝe komisja 
zaproponowała podniesienie stawki opłaty do 50 zł, pod warunkiem, Ŝe wydział podejmie 
zdecydowane działania zmierzające do sprzątania po psach. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk zaproponował pozostawienie opłaty na 
dotychczasowym poziomie czyli 30 zł od psa. 

Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk zaproponował stawkę 40 zł od psa. 
Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak przychylił się do propozycji Zastępcy Wójta i 

złoŜył wniosek formalny. 
Radny Andrzej Moczulski zaproponował podniesienie stawki o stopień inflacji tzn. 

4,2%.  
Kierownik Wydziału Podatków i Opłat lokalnych BoŜena Borejsza -  Wysocka wyjaśniła, 

Ŝe jeśli mieszkańcy zaczipują psy wówczas będzie pełna ewidencja podatkowa psów.  
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie wnioski w 

kolejności ich zgłoszeń. Wyjaśnił, Ŝe kaŜdy radny moŜe głosować jeden raz. W głosowaniu 
wzięło udział 20 radnych:  
- wniosek Komisji BudŜetu i Finansów - 50 zł od psa. Za wnioskiem głosowało 8 radnych. 
- wniosek Wiceprzewodniczącego  Rady Piotra Picyka – 30 zł od psa. Za wnioskiem głosowało 
5 radnych 
- wniosek Przewodniczącego Rady Marcina Wojtkowiaka – 40 zł od psa. Nikt nie głosował za 
wnioskiem 

Radny Andrzej Moczulski wycofał swój wniosek.  
- propozycja Wójta Gminy – 36 zł od psa. Za wnioskiem głosowało 8 radnych. 
Jeden radny zagłosował dwa razy za propozycją 36 zł i 30 zł dlatego jego głos jest niewaŜny. 
Rada Gminy przyjęła wniosek Komisji BudŜetu i Finansów  50 zł od jednego psa. Dokonanie 
powyŜszego wyboru jest jednoznaczne z przegłosowaniem uchwały. Uchwała stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu 
 
Ad.7. Uchwała w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 
  Skarbnik Radosława Wiśniewska dokonała uzasadnienia uchwały. 
  Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 17 radnych z 17 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta jednomyślnie i stanowi załącznik nr  4  do protokołu. 
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Ad.8. Uchwała zmieniająca uchwałę nr 14/III/2010 Rady Gminy Czerwonak z dnia 16 grudnia 
2010 r. w sprawie budŜetu Gminy Czerwonak na 2011 rok. 
 Skarbnik Radosława Wiśniewska przedstawiła autopoprawki oraz dokonała 
uzasadnienia w/w uchwały.  
 Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Finansów Maria Libera przedstawiła pozytywną 
opinię komisji o przedłoŜonym projekcie uchwały. 
 W tym temacie głos zabrali radni: Jacek Sommerfeld, Ewa Banaszak. 
  Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych z 16 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta 15 głosami przy 1 przeciw i stanowi załącznik nr  5  do protokołu. 
 
Ad.9. Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr 13/III/2010 Rady Gminy Czerwonak z dnia  16 
grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czerwonak. 
 Skarbnik Radosława Wiśniewska dokonała uzasadnienia w/w uchwały.  
 Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Finansów Maria Libera przedstawiła pozytywną 
opinię komisji o przedłoŜonym projekcie uchwały  
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych z 16 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta 15 głosami przy 1 przeciw i stanowi załącznik nr  6  do protokołu. 
 
Ad.10.Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budŜetowej. 
 Skarbnik Radosława Wiśniewska dokonała uzasadnienia w/w uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Finansów Maria Libera przedstawiła pozytywną 
opinię komisji o przedłoŜonym projekcie uchwały. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 17 radnych z 17 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta jednomyślnie i stanowi załącznik nr  7  do protokołu. 
 
Ad.11.Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości zabudowanej 
połoŜonej w Koziegłowach. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk dokonał uzasadnienia w/w uchwały.  
 Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Finansów Maria Libera przedstawiła pozytywną 
opinię komisji o przedłoŜonym projekcie uchwały. 
 Radny Janusz Andrzejewski w imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej RP 
zgłosił wniosek, aby § 2 otrzymał następujące brzmienie: „Wyłącza się moŜliwość 
przeznaczenia nieruchomości wpisanej w § 1 w celu pozyskania lokali socjalnych” natomiast  
§§2 i 3 stały by się kolejno §§ 3 i 4. 
 Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Finansów Maria Liber zwróciła uwagę, Ŝe dzisiaj 
Rada Gminy finalizuje wcześniej podjętą decyzje natomiast przeznaczenie budynku jest 
kwestią dalszych postępowań.    
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk powiedział, Ŝe istnieje ryzyko, iŜ po wprowadzeniu 
tego typu zapisu Poznań odmówi  sprzedaŜy.  
 Radca Ewa Gąsiorek wyjaśniła, Ŝe uchwała jest wyraŜeniem zgody na zakup. 
Organem wykonawczym jest Wójt, który tego typu transakcje zawiera zgodnie z ustawą o 
gospodarce nieruchomościami. Uchwała nie moŜe zawierać informacji o cenie ani o 
przeznaczeniu. 
 W tym temacie równieŜ głos zabrali Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak i radny 
Tadeusz Sikoń. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony 
przez radnego Janusza Andrzejewskiego. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 
obecnych na sali. Wniosek został odrzucony. Za wnioskiem głosowało 4 radnych, 12 przeciw, 
3 wstrzymało się. Następnie Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod 
głosowanie projekt w/w uchwały. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na 
sali. Uchwała została przyjęta 16 głosami przy 3 wstrzymujących się i stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu.  
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Ad.12. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaŜy 
napojów zawierających powyŜej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do 
spoŜycia poza miejscem sprzedaŜy jak i w miejscu sprzedaŜy oraz określenie zasad 
usytuowania na terenie Gminy Czerwonak miejsc sprzedaŜy i podawania napojów 
alkoholowych. 
 Sekretarz Joanna Kowalczyk-Chudy dokonała uzasadnienia w/w uchwały i zgłosiła 
autopoprawkę: w § 3 ust. 1a. na końcu zdania dopisać: „wzdłuŜ wyznaczonego ciągu 
komunikacyjnego.” 
 Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Finansów Maria Libera zgłosiła wniosek komisji 
dotyczący zmiany odległości miejsca sprzedaŜy i podawania napojów alkoholowych z 50 m 
na 30 m. 
 Radny Jacek Sommerfeld wyjaśnił, Ŝe Komisja Bezpieczeństwa, Polityki Społecznej i 
Zdrowia nie zajmowała się tematem, jest przeciwny wnioskowi Komisji BudŜetu i Finansów 
 W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Moczulski, radna Tatiana Kędziora, radny 
Tadeusz Sikoń, Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk, radny Marek Pietrzyński, Przewodniczący 
Rady Marcin Wojtkowiak, Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak     

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony 
przez Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Finansów. W głosowaniu wzięło udział 17 radnych z 17 
obecnych na sali. Wniosek został odrzucony. Za wnioskiem głosowało 8 radnych, 8 przeciw, 1 
wstrzymał się. Następnie Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie 
projekt w/w uchwały. W głosowaniu wzięło udział 17 radnych z 17 obecnych na sali. 
Uchwała została przyjęta 9 głosami przy 5 przeciw i 3  wstrzymujących się i stanowi załącznik 
nr 9 do protokołu.  

 
Ad.13. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy 
Gminą Murowana Goślina a Gminą Czerwonak w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk dokonał uzasadnienia w/w uchwały.  
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych z 16 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta jednomyślnie i stanowi załącznik nr  10  do protokołu. 
 
Ad.14. Informacja Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do Sądu 
Rejonowego i Sądu Okręgowego w Poznaniu o zgłoszonych kandydatach na ławników. 
 Przewodnicząca doraźnej komisji ds. zaopiniowania kandydatów na ławników 
Krystyna Niedośpiał przedstawiła opinię komisji o zgłoszonych kandydatach na ławników w 
szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie. Radni 
otrzymali opinię komisji w materiałach sesyjnych, stanowi ona załącznik nr 11 do protokołu 
 
Ad.15. Uchwała w sprawie stwierdzenia pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez 
dalszego biegu. 
 W punkcie 14 porządku obrad Przewodnicząca doraźnej komisji Krystyna Niedośpiał 
omówiła projekt uchwały.  
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych z 16 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta jednomyślnie i stanowi załącznik nr  12  do protokołu. 
 
Ad.16. Uchwała w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego i Okręgowego w 
Poznaniu. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak zarządził wybór Komisji Skrutacyjnej. 
Zgłoszono następujących kandydatów:  
 - Anna Kudzia – zgłoszona przez radnego Roberta Maciejewskiego, wyraziła zgodę na 
kandydowanie, 
 - Marek Pietrzyński – zgłoszony przez radnego Tadeusza Sikonia,  wyraził zgodę na 
kandydowanie, 
 - Tadeusz Sikoń – zgłosił się sam. 
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 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie zaproponowany 
skład Komisji Skrutacyjnej. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych z 16 obecnych na sali. 
Rada przyjęła skład Komisji Skrutacyjnej jednomyślnie. 
 Komisja Skrutacyjna wybrała spośród siebie przewodniczącego, którym została radna 
Anna Kudzia. Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała sposób głosowania na 
ławników, który stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

Następnie wyczytując kolejno radnych z listy obecności Komisja Skrutacyjna rozdała 
karty do głosowania tajnego na ławników do Sądu Rejonowego. Po przeliczeniu głosów 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Anna Kudzia odczytała protokół wyników głosowania 
na ławników do Sądu Rejonowego. Protokół stanowi załącznik nr  14 do protokołu. 

 Komisja Skrutacyjna wyczytując kolejno radnych z listy obecności rozdała karty do 
głosowania tajnego ławników do Sądu Okręgowego. Po przeliczeniu głosów 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Anna Kudzia odczytała protokół wyników głosowania 
na ławników do Sądu Okręgowego. Protokół stanowi załącznik nr  15 do protokołu.  
  Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 17 radnych z 17 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta jednomyślnie i stanowi załącznik nr  16  do protokołu.  
 
Ad.17.  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Czerwonak w roku szkolnym 
2010-2011. 
 Dyrektor SAPO Jerzy Roch Kowalski poinformował, Ŝe zgodnie z ustawą przedkłada 
informacje o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Czerwonak. 
 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Ewa Banaszak  
przedstawiła pozytywną opinię komisji. Informację radni otrzymali w materiałach sesyjnych, 
stanowi ona załącznik nr 17 do protokołu 
 
Ad.18. Stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Czerwonak w sprawie skargi złoŜonej przez      
Pana Piotra Gadomskiego. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Maciejewski przedstawił stanowisko komisji 
w sprawie w/w skargi, komisja podtrzymała dotychczasowe stanowisko Rady Gminy uznając 
skargę za bezzasadną. Radny złoŜył wniosek, aby rozwaŜyć moŜliwość postawienia znaku 
„zakaz zatrzymywania się” z jednej strony  ulicy przy której mieszka skarŜący. 
 W temacie głos zabrali: radny Jacek Sommerfeld, Zastępca Wójta Eugeniusz 
Chałupniczak. 
 Rada Gmina przyjęła stanowisko Komisji Rewizyjnej bez uwag. Stanowisko stanowi 
załącznik nr 18 do protokołu.  
 
Ad.19. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy 
między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 
 Radna Beata Gryska zapytała o wydanie decyzji środowiskowej w Bolechowie - 
Wydział Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. 
 Odpowiedź udzielił Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk. W temacie głos zabrał radny 
Andrzej Moczulski. 
 
Ad.20. Wolne głosy i wnioski. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poinformował, Ŝe w najbliŜszym czasie radni 
otrzymają projekt strategii Gminy Czerwonak. Przewodniczący Rady zaprosił na następujące 
spotkania:  24 października o godz. 15.00 przewodniczących komisji i klubów radnych, 28 
października o godz. 14.00  z klubami sportowymi, 26 października o godz. 17.00 w Swarzędzu  
z radnymi gmin członkowskich Związku Międzygminnego „Puszcza Zielonka”. 
 Przewodniczący poinformował, Ŝe Sąd Administracyjny przesłał skargę Pana 
Wiesława Olszewskiego na uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu 
na terenie sołectw Kicin i Kliny zobowiązując Radę Gminy do udzielenia odpowiedzi na 
skargę. Przewodniczący Rady wyjaśnił, Ŝe  przy współudziale radcy prawnego została 
przygotowana odpowiedź.   
 Radny Marek Pietrzyński złoŜył wniosek, aby podczas następnych wyborów rozwazyć 
moŜliwość podziału komisji wyborczej nr 13 ze względu na duŜą ilość mieszkańców.  



 8 

 Sekretarz Joanna Kowalczyk-Chudy wyjaśniła, Ŝe zmienił się kodeks wyborczy, który 
obliguje do uchwalenia nowych obwodów. 
 Radny Marek Pietrzyński złoŜył wniosek, aby Rada Gminy w wyniku głosowania 
wyraziła następujące stanowisko: wyraŜa się wolę przeprowadzenia konsultacji lub refrendum 
w sprawie zmiany nazwy osiedla 40-lecia PRL w Czerwonaku . 
 W tym temacie głos zabrali: radny, Przewodniczący Osiedla 40-lecia Wojciech 
Skrzekut, radny Andrzej Moczulski. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie wniosek złoŜony 
przez radnego Marka Pietrzyńskiego w sprawie zmiany nazwy osiedla. W głosowaniu wzięło 
udział 14 radnych z 14 obecnych na sali. Wniosek został odrzucony. Za wnioskiem głosowało 
6 radnych, 6 przeciw, 2 wstrzymało się. 
 Radny Andrzej Moczulski skrytykował głosowanie w sprawie opłaty za psa. W temacie 
głos zabrał Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak 
 Radny Jacek Sommerfeld przedstawił stanowisko Komisji Rewizyjnej dotyczące 
przeprowadzonego naboru na stanowisko Dyrektora CRKF ”Akwen”. Stanowisko - załącznik nr 
19 do protokołu. W temacie stanowiska Komisji Rewizyjnej głos zabrał radny Andrzej 
Moczulski, radna Ewa Banaszak, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Maciejewski, 
Zastepca Wójta Tomasz Stellmaszyk. 
 Ponadto radny Jacek Sommerfeld zapytał, czy została  w urzędzie  wyznaczona 
osoba do obsługi niepełnosprawnych, zapytał Zastępcę Wójta Tomasza Stellmaszyka o 
Centrum Wolnoczasowe w Koziegłowach  
 Na pytanie w sprawie niepełnosprawnych odpowiedzi udzieliła sekretarz Joanna 
Kowalczyk-Chudy.   
  W sprawie Centrum Wolnoczasowego w Koziegłowach Zastępca Wójta Tomasz 
Stellmaszyk wyjaśnił, Ŝe trwa rozeznanie potencjalnych inwestorów obiecał sprawdzić na 
jakim jest etapie.    
 Radny Wojciech Skrzekut zaprosił na niedzielną akcję poboru krwi w Kicinie, 
poinformował, Ŝe uczestniczył w drzwiach otwartych COŚ gdzie przedstawiono wstępne 
wyniki badań przeprowadzonych w okresie letnim, a z końcem roku wygasają trzy punkty 
pomiarowe. 
 Radna Ewa Banaszak w związku z długimi sesjami zgłosiła wniosek opodatkowania się 
radnych na rzecz zakupu kanapek dla radnych podczas sesji. 
 
Ad.21.Zamknięcie sesji. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak zamknął XIII sesję Rady Gminy Czerwonak 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
protokół sporządziły: 
Magdalena Deckert 
Izabela Lesiecka 
 
  
 
 
 
   
 
 



 9 

 
 

 
 
 

 


